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ČESKO: Dnes a zítra nás zodpovědné čeká akt vhození obálky s určitým obsahem do volební
urny. Důvodů, proč jít k volbám je mnoho. Komunální část je předurčena k rozhodnutí, kdo
se bude starat o pořádek kolem našich domovů, o velkou část každodenního vnímání
našeho okolí, o standard, který nám mohou poskytnout lidé tam, kde žijeme. A to není zase
tak málo.

Správnou volbou můžeme také vyslat určité ,,signály“ těm, kteří řeší problémy státu, tedy vládě a
poslancům. A je co vysílat, o tom není pochyb. Životní úroveň jde razantně dolů, Ukrajina je pro
premiéra a unijní poskoky kolem něj prioritou, navíc vláda má evidentně noty, podle kterých musí
zpívat a fungovat. Mezitím Brusel tvrdě přebírá nadvládu nad většinou členských zemí a z Leyenové
a jí vedené Evropské komise se stává zbraň hromadného ničení. Čemuž se naši ,,elitní“ politici neumí
bránit. Místo národních zájmů hájí jakékoliv jiné, především americké a ukrajinské. Nechceme li
však aspoň neustále koukat na modrožluté fangle, hledat parkování mezi vozidly s označením UA, či
přemýšlet o tom, proč uprchlíci před válkou jezdí především v luxusních autech, můžeme začít s
výměnou na radnicích. Pokud se to podaří, strhne se lavina, která může sundat i ty na nejvyšších
postech. Takže je třeba zkusit přemýšlet a konat.

  U senátních voleb je to trochu jinak. Volit do Senátu znamená dotyčným zajistit vcelku pohodový
život. Takovou trafiku. A tu si někdo zaslouží více, jiný méně. Představa takové Němcové, která si
dobré bydlo užívá, a ještě k tomu občas vypustí nějakou geniální myšlenku, třeba týkající se Ruska a
Vladimíra Putina, je strašidelná. Přesto tam sedí. A je jich v celkem dost v užitnosti kontroverzním
Senátu plno dalších, namátkou stahovač králíků Drahoš, také Hilšer a plno jim podobných. Všemu
velí Taiwanec Vystrčil. Připomíná to klub exotů a bojovníků za pokřivenou pravdu. Je tedy nejvyšší
čas tyto trafikanty začít pořádně vybírat a zvážit, kdo si zaslouží pár let slušně ,,vydělávat“ a zároveň
mít možnost aspoň trochu komplikovat život vládě a poslancům. Být senátorem by měla být čest a
odměna. Nikoliv pouze další dobrý post. I to můžete ovlivnit jedině tím, že k volbám půjdete.

Nemá cenu dále agitovat. Kdo se voleb zúčastnit chce, udělá to. A je pravděpodobně již rozhodnut.
Kdo nepřijde, v podstatě nemá právo si stěžovat na cokoliv. Určitým řešením je do volební místnosti
přijít a vhodit do urny prázdnou obálku. Hlas bude sice neplatný, ale nikomu pak Váš hlas nehlas
nepřiřadí a nikdo za něj nedostane ani korunu. Jen ještě připomínáme chování předešlé vlády v době
covidové, hony pořádané Finanční správou na podnikatele a vysoké deficity státního rozpočtu. Dále
si je třeba uvědomit, kdo nám vládne nyní a jak. Máme ukrajinské ministry i premiéra, jen
Černochová je americká. Vzpomeňme si na svetrové řešení předsedkyně Top09, potažmo Sněmovny,
také na sdílení trouby se sousedy při grilování kuřat. O podvodných praktikách vysoce postavených
členů STAN není třeba mluvit, toho byla chvilku plná i liberální provládní média. A ignorovat nelze
ani značné ideologické pomatení všech těch, kteří k nám mluví z televizních obrazovek, a to na obou
stranách. Tedy na moderátorské, tak i mezi hosty. Nedejme se tím ovlivnit, většina jimi vyřčeného je
lež či prounijní propaganda.

Nyní už nezbývá nic jiného, než vám všem popřát šťastnou ruku. Protože  nebudete li ji mít, náš pád
do propasti nezastavíme. Navíc asi zmrzneme. A nedejme na sliby, kterými nás lákají. Většina z toho
je totiž nereálná.
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